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ZAPISNIK 

Sa petnaesete redovne sjednice Savjeta RTCG, odrfane 22.03.2022.god u 11:00h u sali 513 

Sjednici su prisustvovali clanovi Savjeta RTCG: 

1. Veselin Drljevic

2. Marijana Camovic Velickovic

3. Amina Murie

4. Milica Spajak

5. Filip Lazovic

6. Naod Zoric

7. Predrag Marsenic

8. Bojan Baca

Pored clanova Savjeta RTCG (u daljem tekstu:Savjet) sjednici su prisustvovali generalni 
direktor RTCG- g-din Boris Raonic, pomocnica generalnog direktora za finansije- g-da Tijana 
Vujosevic, direktor RCG - g-din Milan Knezevic, rukovoditeljka sluzbe za opste i pravne 
po.sJove - gda Irena V esovic,savjetnic.a za strateski r.azvoj - g-daAleksandra Sekulic Vojvodi.c, 
glavni producent RTCG - g-din Gojko Berkuljan, predsjednik centralne popisne komisije -
g-din Milutin Sofranac, Ombudsmanka RTCG - g-da Danijela Popovic, samostalni strucni
saradnik za pravne poslove - Ivan Lekovic i Tamara Bulatovic - tehnicki sekretar Savjeta

Na sjednici je jednoglasno usvojen sledeci: 

DNEVNIRED: 

1. Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa Zapisnikom sa 14. redovne sjednice,
2. Rasprava i izjasnjavanje sa Biljeskom sa 13. elektronske sjednice,
3. Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa Pravilima o izvjestavanju RTCG o predizbornoj

kampanji u opstini Tivat
4. Rasprava i ·izvjestavanje u vezi sa izvjestajem centralne popisne komisije
5. Rasprava i izvjestavanje u vezi sa Pravilnikom o radu Revizorskog odbora
6. Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa S�tutom o dopuni Statuta,
7. Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa Pravilnikom o nacinu,postupku i kriterijumima

odabira evropskih audio-vizelnih djela nezavisnih proizvodaca,
8. Rasprava i izvjestavanje u vezi sa Pravilnikom o metodologiji, uslovima i

kriterijumima za proizvodnju igranog programa TVCG i RCG,



9. Rasprava i izvjestavanje u vezi sa predlogom izmjena i dopuna Pravilnika o
unutrasnjoj organizaciji i sistematizaciji radnih mjesta - Tabele sistematizacije
radnih mjesta, broj: 01-4918/1 od 14.09.2017. godine

10.Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa naplatom od zaposlenih i bivsih zaposlenih po
pitanju sudskog spora,

11.Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa varijabilnim dijelom zarade zaposlenih,
12.Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa inicijativom Saveza slijepih Crne Gore,
13.Rasprava i izjasnjavanje u vezi sa Zapisnicima ombuddsmanke:

- Zapisnik 7,
- Zapisnik 8,
- Zapisnik 9,

14.Aneks hr. 1 Ugovora o radu br.01-5604 od 09.08.2021 godine.
15. Tekuca pitanja:

Na samom pocetku sjednice generalni direktor je iskoristio priliku da upozna clanove Savjeta 
sa stanjem u javnom servisa. Konstatovao je da je prethodni period bio period konsolidacije 
unutar RTCG-a, prvenstveno monitoring i nalaz izvjestaja evropske komisije, fridom hausa i 
brojnih medunarodnih organizacija Pokrenut je proces restrukturiranja kompletne RTCG 
kroz proces drugacije organizacije posla, i institira se na integrisanim redakcijama vec se 
krenulo sa 4-5 redakcija koje ce biti integrisane na nivou RTCG a uskoro ce i poceti u fizickom 
zajednickom prostoru da rade. Kroz izmjene sistematizacije koje su u toku krenulo se od 
nove organizacione seme, osim toga procesa restrukturiranja krenulo se i u izradu 
strateskog plana razvoja RTCG koji treba da obuhvati izazove koji ce se predstaviti u procesu 
drugog tehnoloskog nacina rada i razvoja svih medija, brojni javni servisi skandinavskih 
zemalja su radili poprilicno u regionu se uglavnom kasni sa tim, ali dolazi period kada se 
mora mijenjati nacin funkcionisanja i koriscenja medija, to znaci da se polako ukidaju i 
nestaju linearni mediji, polako se ide ka drugim platformama i mi razmisljamo kako da 
pripremimo na nivou RTCG OTT platformu, uporedo sa tim se krece i sa digitalizacijom 
procesa rada. Po pitanju arhive RTCG-a koja je u losem stanju predstoji ogroman posao da bi 
se sacuvala kulturna bastina koja se nalazi u RTCG a bice potrebna podrska Savjeta. 
Uspostavili smo saradnju sa javnim servisima iz regiona i planiramo tokom maja da okupimo 
menadzmente javnih servisa u Crnu Goru i da porazgovaramo oko same bolje regionalne 
saradnja koja je do sada bila veoma losa. 

I 

Zapisnik sa 14. redovne sjednice Savjeta odrfane 11.02.2022. god. je usvojen vecinom 
glasova (6 ZA, 2 UZDRZANA). 

II 

Biljeska sa 13. elektronske sjednice odrzane 02.03.2022. god. je usvojena jednoglasno (8 ZA). 














